
PlaçaGran 
12 de juliol de 1990 INFORMACIÓ GENERAL/7 

Els conductors d'autobús de Granollers 
podrien anar a la vaga 

Lola ROBLES 

El col·lectiu de conductors dels autobusos munici
pals de Granollers, composat per 11 persones, no des
carta la possibilitat d'anar a la vaga, després del perío
de de vacances, si abans no s'arriba a cap acord entre 
l'empresa concessionària, Autobusos S.A. i l'ajunta
ment, sobre les seves reivindicacions laborals. 

Els conductors d'autobusos respon al fet de què moltes 
Granollers S.A. van adreçar, a 
finals de la setmana passada, 
octavilles als ciutadans de Gra
nollers i especialment als usua
ris del servei criticant el mal 
estat dels vehicles amb "els 
quals treballen. Aquesta nota 
informat iva respon a les 
queixes rebudes per part dels 
usuaris d'aquest transport i que 
es centren principalment en el 
mal servei d'horari i en el dete
riorament dels vehicles. Aques
tes octavilless també es fan res
sò de la situació de trànsit 
intens que viu la ciutat de Gra
nollers i posen de manifest que 
aquests problemes podrien ser 
culpa de l'empresa concessio
nària. Autobusos S.A. i de l'a
juntament, per no arribar a cap 
acord. 

Les principals reivindica
cions dels conc'·-^^íors són 
dues. D'una bantíd, demanen 
l'adquisició d'autobusos nous 
ja que els que tenen ara cons
tantment es troben avariats i 
constitueixen un entorpiment 
de la seva tasca. D'altra banda, 
demanen una jornada laboral 
de 40 hores setmanals amb un 
sou mensual de cent-vint mil 
pessetes aproximadament (el 
d'ara està estipulat al voltant de 
les cent mil pessetes). La 
demanda d'una jornada laboral 
de quaranta hores setmanals 

vegades es produeixen baixes 
entre els propis treballadors i 
han de fer més hores. A més a 
més els conductors consideren 
que aquesta situació es veu 
agreujada pels problemes de 
trànsit que pateix la ciutat de 
Granollers i per les condicions 
en que es troben els vehicles 
de transport. Els conductors 
pensen que trobant una solució 
a aquests problemes podrien 
fer més agradable la seva tas
ca. D'altra banda els treballa
dors no descarten la possibilitat 
d'anar a la vaga, després de les 
vacances, si abans no s'arriba 
a cap acord sobre les seves rei
vindicacions. 

La resposta municipal 
Per la seva part, l'ajuntament 

de Granollers ha manifestat 
que Autobusos Granollers S.A. 
té la concessió administrativa 
del servei des de l'any 1971 i 
que per tant correspon a l'em
presa concessionària la relació 
laboral amb els conductors a l'i
gual que la renovació dels vehi
cles. Pel que fa al tema de les 
pujades de les tarifes, fonts 
municipals han assenyalat que 
aquestes van ser proposades 
per l'empresa concessionària 
d'acord amb el decret de la 
Generalitat que regula els 
increments màxims aplicables 

al transport urbà. 

D'altra banda segons ha 
pogut saber la nostra redacció, 
per part de fonts properes a 
l'empresa, l'ajuntament i la con
cessionària negocien una peti
ció de subvenció per part de 
l'empresa Autobusos S.A. que 
ajudaria a solventar les deman
des dels conductors. 

Les octavilles van 
aparèixer diven
dres pels carrers 

de Granollers 
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AUTOBUSES GRANOLLERS S.A. 

LOS TRABAJADORES DICEN: 

LOS CONDUCTORES DE AUTOBUSES GRANOLLERS S.A., NOS OIRIGIMOS 

A LOS CIUOADANOS DE GRANOLLERS, Y EN ESPECIAL A LOS USUARIOS 

DE ESTE SERVICIO, A CONSECUENCIA DE LAS QUEJAS RECIBIDAS POR 

EL MAL SERVICIO DE HORARIO Y ESTADO DE LOS VEHICULOS. 

i PORQUE LA CIUDAD DE GRANOLLERS, TIENE UNOS VEHICULOS 

CON TANTOS ANOS DE SERVICIO? 

i SERÀ CULPA DEL AYUNTAMIENTO, SERÀ CULPA DE AUTOBUSES 

GRANOLLERS S.A.? 

PODRIA SER CULPA DE AMBAS PARTES, POR NO PONERSE DE ACUEROO. 

TENIENDO EN CUENTA LA SITUACION DEL TRAFICO EN ESTA CIUDAD 

LOS CONDUCTORES NOS ESFORZAMOS LO HUMANAHENTE POSIBLE EN DARLES 

EL MEJOR SERVICIO, NO SIENDO RECOMPENSADOS CON UN SALARIO 

DIGNO. 

Aprovada la primera fase de la nova 
rambla de Mollet 

Agustí ESPANOL 

El darrer dimecres del mes de 
juny, es va celebrar un ple extraor
dinari de l'ajuntament de Mollet. El 
punt més important del dia era l'a
provació del projecte de la primera 
fase de la nova rambla que consis
teix en fer peatonal un dels carrers 
més llargs de Mollet, el carrer 
d'Exèrcit Espanyol fins la intersec
ció amb la N-152 (Jaume I). El pro
jecte es va aprovar a la tercera, ja 
que els dos cops anteriors, els 
companys dels socialistes a l'al
caldia de Mollet, Iniciativa per 
Catalunya, s'havien oposat. Inicia
tiva no estava d'acord en algunes 
qüestions, com per exemple, en 
els tres metres de sauló, ja que 
segons ells, aquest sauló pot ori
ginar grans problemes. Josep 
Torrecillas (IC), també va posar 
sobre la taula tres punts, el primer 
l'ampliació de les voreres, passar 
de dos metres i mig a tres i mig; el 
segon, el problema del trànsit; i el 
tercer, el sauló. Dos d'aquests 
punts han estat considefats pels 
socialistes. Els convergents, per la 
seva part, es van abstenir, només 
Martí Fabré, va votar en contra. Els 
convergents, estan en desacord 
amb el projecte en general ja que 
"no poden aprovar un projecte tan 
important al que li falten estudis 
sobre alguns temes". Cuní (CiU) 

va centrar la seva intervenció en 
diversos punts. El primer, el del 
sauló, que pot deteriorar la Imatge 
de la nova rambla. El tema de les 
escombraries també va ésser trac
tat, ja que la jntenció dels socialis
tes és col·locar contenidors, però 
si es té en compte que es tracta 
d'una zona amb uns deu mil habi
tants, s'haurà de posar un conte
nidor a cada cantonada, i si es 
posen en carrers adjacents, 
aquests es veuran molt perjudi
cats. També es va parlar de! tràn
sit, ja que es tallen cinc carrers i es 
va esmentar que s'aprova una pri
mera fase de rambla, sense saber 
com serà una segona fase de ram
bla. Cuní va parlar també d'aigua, 
de clavegueres, de guals, ja que si 
es posa sauló o jardineres què 
passarà amb els guals. Aquesta 
va ser la intervenció del grup con
vergent, que no va tenir cap res
posta de l'alcaldessa. 

Pressupost de 370 milions 

La nova rambla, anirà del carrer 
Via Ronda fins a la carretera de 
Barcelona (Jaume I). El projecte 
presentat pels socialistes consta 
de diverses parts. El carrer d'Exèr
cit Espanyol de 800 metres estarà 
distribuït de la següent manera: 

Tindrà una amplada d'uns 15 a 
17 metres. La vorera tindrà de 2,5 

metres a 3,5 metres; hi haurà tres 
metres de sauló i la zona central 
serà de tres metres i serà de color. 

El projecte preveu restringir la 
circulació per aquest carrer, enca
ra que es veuran afectats cinc 
carrers més, que seran tallats, 
entre ells el de Bernat Metge, que 
té uns 150 metres. Es preveu que 
es podrà tallar per tres carrers, el 
d'Antònia Canet, Abat Escarré i 
Saragossa. 

El cost d'aquesta primera fase 
està en els 370 milions de pesse
tes. La Junta de Sanejament 
pagarà els nous col·lectors i la 
Junta d'Aigua paga el 75% de la 
nova canalització del torrent. La 
diputació de Barcelona subven
ciona l'obra amb 50 milions de 
pessetes, encara que el consistori 
molletenc espera rebre 50 milions 
més l'any que ve. Si aquests 
darrers 50 milions arriben, l'ajunta
ment haurà de posar només 100 
milions, i si no es reben s'hauran 
d'invertir 150 milions. 

També han hagut queixes per 
part d'alguns pocs comerciants, 
que estan en desacord amb el 
projecte dient que no es podrà 
aparcar el cotxe davant mateix de 
la seva botiga. 

El regidor local d'Urbanisme, 
Josep Maria Garzón justifica el 
sauló dient que 800 metres de 
carrer dur, seria insuportable, i 
que es necessita quelcom que 
trenqui això. 
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